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Hei

 

Vi viser til brev frå Riksantikvaren datert 5.04.2016 der vi vart beden om å gjere greie for rekneskap og
resultat av Reiseliv i industriens vogge (RIIV), sjå vedlegg. Vi kjenner no på eit sterkt press på å kunne
gje Riksantikvaren eit svar på dette.

 

Rapportering og status

 

Rekneskap 2014 og revisorerklæring (gjennomført)

Rekneskap 2015 og revisorerklæring

Svar på spørsmål frå RA ved Åse Bitustøl (delvis gjennomført)

 

Vi meiner det i tillegg bør setjast opp ein matrise som syner samsvaret mellom prosjektplan og
gjennomførte aktivitetar i prosjektet, jf. kva Riksantikvaren skriv i sitt brev 05.04.2016:

 

Rapportering og rekneskap som er framlagt hittil, gir ikke grunnlag for å vurdere de konkrete
resultatene av prosjektet. Prosjektet hadde som mål å etablere gode kontakter mellom reiseliv og
markedsføringskanaler, men dette lar seg ikke spore. Vi imøteser derfor en grundig dokumentasjon
på oppnådde resultater og dokumentasjon på det forpliktende samarbeidet mellom
reiselivsaktørene og RIIV. Tydeliggjøring og synliggjøring av økonomisk verdiskaping og opptak i
Arenaprogrammet om skulle prioriteres i 2015, er heller ikke oppnådd. Bekymring for disse
forholdene er formidlet i e - post 08.03. i år .

 

Dette arbeidet må no verte prioritert og ferdegstilt så snart som råd. Vi meiner underliggjande
dokumentasjon må vere sendt oss innan 15. juni. Då kan vi ta drøftingar på telefon 20. juni med tanke
på utsending av svar til RA seinast 22. juni.

 

Vi vonar dette let seg gjennomføre innan denne framdriftsplanen, og høyrer gjerne frå dykk.

 

 

Venleg helsing

Tor Titlestad
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